
                                                                                                 

Αθήνα,  6 Μαρτίου 2024 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

Θέμα: «Αθλητικές επιτυχίες χωρίς «στέγη». Οι διεθνείς επιτυχίες των αθλητών 

μας σε πλήρη αντιδιαστολή με την κυβερνητική αδιαφορία για τις αθλητικές 

εγκαταστάσεις που προπονούνται». 

Με αφορμή τις πρόσφατες επιτυχίες του ερασιτεχνικού αθλητισμού σε παγκόσμιο 

επίπεδο και συγκεκριμένα του Μίλτου Τεντόγλου και του Εμμανουήλ Καραλή στο 

Παγκόσμιο Πρωτάθλημα Μικρής Πίστας (Κλειστού Στίβου) στη Γλασκώβη, 

επαναφέρουμε - για άλλη μια φορά - το τεράστιο πρόβλημα της καθολικής έλλειψης 

σύγχρονων αθλητικών εγκαταστάσεων μεσαίας και μεγάλης κλίμακας για την 

προπόνηση και την προετοιμασία των αθλητών και των αθλητριών της πλειοψηφίας 

των Ολυμπιακών Αθλημάτων. 

Ειδικότερα, έχουμε επισημάνει επανειλημμένως την απαράδεκτη κατάσταση που 

επικρατεί κυρίως στη Νότια Αττική όπου - με ακέραια την ευθύνη της Κυβέρνησης για 

τον «ξαφνικό θάνατο» του Εθνικού Αθλητικού Κέντρου Νεότητας (ΕΑΚΝ) Αγίου Κοσμά 

κατά παράβαση του ν.4422/2016 - δεν υπάρχει πλέον καμία αθλητική εγκατάσταση 

αντίστοιχου επιπέδου.  

Επιπλέον, σημειώνουμε ότι οι εναπομείνασες αθλητικές εγκαταστάσεις εντός του ΕΑΚΝ 

που εξυπηρετούν τον Στίβο και την Γυμναστική υπολειτουργούν ενώ ο χώρος έχει 

εγκαταλειφθεί και έχει μετατραπεί σε ένα απέραντο εργοτάξιο, θέτοντας σε κίνδυνο την 

ασφάλεια των αθλητών, των αθλητριών και των τεχνικών επιτελείων. 

Την ανωτέρω δυσοίωνη κατάσταση επιβαρύνει η σημαντική καθυστέρηση παράδοσης 

των προβλεπόμενων αθλητικών υποδομών στο Μητροπολιτικό Πάρκο Ελληνικού από 
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την εργολήπτρια εταιρεία που συμφώνα με τις - εκ του ως άνω νόμου - συμβατικές της 

υποχρεώσεις θα έπρεπε να έχει παραδώσει προ της παύσης λειτουργίας του ΕΑΚΝ 

Αγίου Κοσμά.  

Παρόμοια κατάσταση επικρατεί και με την πορεία των έργων που αφορούν στις 

εγκαταστάσεις της Παιανίας όπου, σύμφωνα με δηλώσεις του πρώην Υφυπουργού 

Αθλητισμού και Πολιτισμού κ. Αυγενάκη τον Δεκέμβριο του 2022, αναμενόταν να 

ολοκληρωθεί στο πρώτο τρίμηνο του 2024 προκειμένου να διοργανωθούν αγώνες 

κλειστού στίβου – που τελικά δεν  έγιναν - ενώ στην ίδια εγκατάσταση θα στεγαζόταν το 

Βόλεϊ αλλά και η Γυμναστική που μέχρι σήμερα δε γνωρίζει πού θα εγκατασταθεί μετά 

την απομάκρυνση από το ΕΑΚΝ Αγίου Κοσμά.     

Περαιτέρω, μια εμβληματική αθλητική εγκατάσταση των Ολυμπιακών Αγώνων της 

Αθήνας το 2004, το Ολυμπιακό Κλειστό Γυμναστήριο Φαλήρου (Tae Kwon Do), 

παραμένει παροπλισμένο από τον αθλητικό του ρόλο, ενώ θα μπορούσε να συμβάλλει 

σημαντικά στην ανάπτυξη του υποβαθμισμένου αθλητικού περιβάλλοντος της 

ευρύτερης περιοχής, παρέχοντας δυνατότητες προπόνησης και προετοιμασίας υψηλού 

επιπέδου.  

Με βάση τα παραπάνω,  

Eρωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιο είναι το αναλυτικό χρονοδιάγραμμα παράδοσης των αθλητικών 

εγκαταστάσεων στο Μητροπολιτικό Πάρκο Πρασίνου και Αναψυχής του 

Μητροπολιτικού Πόλου Ελληνικού – Αγίου Κοσμά; 

2. Σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι εργασίες στο Κλειστό Στάδιο της Παιανίας και 

πότε αναμένεται να παραδοθεί προς χρήση; 

3. Υπάρχει σχέδιο ενεργοποίησης και αξιοποίησης του Ολυμπιακού Κλειστού 

Γυμναστηρίου Φαλήρου (Tae Kwon Do) προς όφελος του ερασιτεχνικού 

αθλητισμού προκειμένου να αναβαθμιστεί το αθλητικό περιβάλλον της 

ευρύτερης περιοχής της Νότιας Αττικής; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 



Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Θρασκιά Ουρανία 

 

Καλαματιανός Διονύσης 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Παππάς Νικόλαος 

 

Παππάς Πέτρος 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 



 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 

 




